

REGISTRATION CERTIFICATE

this is to certify that the management system of

HOFER TANKTRANSPORTE AG

have been assessed by AJA EUROPE and registered against the requirements of

ISO 9001:2015

scope of registration

Sämtliche logistische Dienstleistungen und im Besonderen:

- Die Lagerung, den Umschlag, die Abfüllung sowie den nationalen und internationalen Transport von flüssigen Gütern, einschließlich gefährlicher Güter nach ADR/RID (Beurteilung nach SQAS)
- Die Innenreinigung von Tanks für flüssige, pulver- und rieselförmige Produkte sowie Lebensmittel
- Die Wartung und die Reparatur von eigenen und fremden Tankcontainern sowie von sonstigen Transportmitteln
- Die Erbringung von zusätzlichen logistischen Dienstleistungen im Rahmen von Projektaufgaben und der Projektberatung

All logistical services and in particular:

- Warehousing, handling, filling as well as national and international transports of liquid goods incl. dangerous goods ADR/RID (evaluation after SQAS)
- Interior cleaning of tanks for liquid, powder and free flowing products as well as Food
- Maintenance and reparation of own and foreign tank container as well as Transportation
- Additional logistical services in the context of project responsibilities and consultancy

Neue Aarburgerstrasse 6, 4852 Rothrist, Switzerland

Sites Registered

31, 35

EAC

31st May 2017

Date Original Registration

30th March 2023

Next Re-Audit Due Date

22nd August 2020

Date Of Re-registration

N/A

Revision Date

AJAEU/18/14157

Certificate Number

30th May 2023

Expiry Date

30th May 2020

Previous Expiry Date

Alfonso Pagliuca, President & Founder, AJA Europe Ltd



0273

